

Brief Resolution for the Board Meeting for Orascom Development Egypt (S.A.E) Convened on Tuesday, August 11, 2026	ملخص القرارات لاجتماع مجلس إدارة شركة أوراسكوم للتنمية مصر (ش.م.م) المنعقد يوم الثلاثاء الموافق 11 أغسطس 2026
The board of the Company convened on Tuesday, August 11, 2026, at 2:30 pm, and after deliberations on the agenda, the board approved the following items:	اجتمع مجلس إدارة الشركة الثلاثاء الموافق 11 أغسطس 2026 في تمام الساعة الثانية ونصف عصرا، وبعد مناقشة جدول الأعمال، وافق المجلس على البنود التالية :
Resolution number 1: Approval of the standalone and consolidated financial statements for the period ending on 30/6/2026.	القرار الأول: الموافقة على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 2026/6/30.
Resolution number 2: The Board of Directors approved the recommendation and the presentation of the Investment and Financing Committee, submitted for the period ending 30/6/2026.	القرار الثاني: الموافقة على اعتماد تقرير لجنة الاستثمار عن الفترة المالية المنتهية في 2026/6/30.
Resolution number 3: The Board of Directors, having reviewed and duly considered the recommendation of the Audit and Risk Management Committee, hereby resolves to approve the presentation submitted by the Committee for the period ending 30/6/2026.	القرار الثالث: الموافقة على اعتماد تقرير لجنة المراجعة وإداره المخاطر عن الفترة المالية المنتهية في 2026/6/30.
Resolution number 4: Approval of the amendment of the authorized signatories on behalf of the Company.	القرار الرابع: الموافقة على تعديل سلطات التوقيع بالنيابة عن الشركة.
Resolution number 5: The authorization of MHR and Partners in affiliation with White and Case naming each of the following: Mr. Walid Ibrahim El Daly, Mr. Adel Mohamed Adel Serry, Mr. Youssef Essam Anis (severally), and delegating Mr. Ashraf Rabeea Moghazy, Mr. Amr Hamed Abdel Dayem, Mr. Bassem Abdel Rahman Abdallah, Mr. Abir Ahmed Bastawi, Mr. Mahmoud Soliman El Badry (Severally) to undertake all procedures necessary before all governmental and non-governmental authorities to certify these minutes before the General Authority for Investment and Free Zones to inscribe its contents in the Company's Commercial Register if necessary; also extract original copies of the minutes after certification.	القرار الخامس: تفويض مكتب ام اتش ار وشركاهم بالمشاركة مع مكتب وايت اند كيس وذلك كل من الأساتذة: وليد إبراهيم الدالي و عادل محمد عادل سري و يوسف عصام أنيس (منفردين) وتفويض الأستاذ/ أشرف ربيع مغازي أو الأستاذ/ عمرو حامد عبد الدايم أو الأستاذ/ باسم عبد الرحمن عبد الله أو الأستاذ/ عابر أحمد بسطاوي أو الأستاذ/ محمود سليمان البدرى (منفردين) في اتخاذ كافة الإجراءات أمام الجهات الحكومية والغير حكومية لتوثيق واعتماد محضر مجلس الإدارة أمام الهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة والتأشير بما يلزم في السجل ولاستخراج نسخ من المحضر بعد الاعتماد.

وعليه، أقفل المحضر في تمام الساعة الرابعة عصراً، بعد تلاوته على السادة الحاضرين. وأقرّ أنا، الممثل القانوني للشركة، بأن هذا الملخص يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام القانون.

There being no further business, the meeting was adjourned at 4:00 PM after the minutes were read to all attendees. I, the legal representative of the Company, hereby confirm that this summary includes all material information required to be disclosed in accordance with the provisions of the law.

أحمد أبو العلا
رئيس علاقات المستثمرين


